
 
 

STYREMØTE SKJONG BÅTFORENING 
 
 
Tid:  30.10.2014 kl: 1830 
 
STED:  Nilsmyra 1, SKJONG 
 
TILSTEDE: Ragnvald Roald, Elias Skjong Valderhaug, Henrik Bakken, Oddbjørn Gjøsund og Audun 
Stølen, 
 
01/14 Gjennomgang av siste referat og status på sakene/oppgavene. 
 
Sak 21/10 Utviding av havna 

 Reguleringssaken ble egengodkjent i kommunestyremøte 25/9 2014. 
Klagefrist på verdtaket var 27/10-14 og jeg har idag 30/10-14 vært i kontakt med Bjarte 
Frisvold som er saksbehandler i teknisk eining og det har ikke kommet noen innsigelser til 
vedtaket. 
 
Vedtak: 
Vi søker departementet om å starte utbygging. 
Ansvarlig Audun og Oddbjørn 

 
02/14 Planlegge årsmøtet 
 

Vi har fastsatt mandag 10/11 -14. kl 1800 for årsmøte. Årsmøtet holdes i klubbhuset til 
ytterland småbåtforening. 
 
Audun sender ut innkallinmg 

  
03/14 Gjennomgang forslag og fastsetting av årsmelding 
 

OK 
 
06/14 Vedlikeholdsbehov og planlegging av dugnad? 
 

Styret gjennomfører en befaring i havna lørdag 8/12-14 kl: 11:00 
 
  
07/14 Nye medlemmer uten båtplass (innmeldt av Ragnvald) 
 

Hvordan stiller styret seg til å 'ta inn nye medlemmer' som kun ønsker tilgang til vann/strøm, 
og ikke stå på venteliste til båtplass?  Dersom vi sier ja til det, bør vi også ta stilling til 
om slike medlemmer skal betale både kontingent og havneavgift, og være dugnadspliktig 
(?).  Bør en slik ordning også inn i vedtektene?  Noen som kjenner til hvordan andre 
foreninger håndterer slike medlemskap? 
  
Vi fakturerer havneavgift kr: 500,- samt depositum for nøkkel. 

 
08/14 Snekke ligger i havna uten medlemskap eller båtplass ? 
 

Henrik tar kontakt for å formidle at dette ikke blir akseptert og at båten blir fjærnet for eiers 
regning og den ikke flyttes frivillig. 
 

 
Møtet avsluttet kl:  
Referent: Audun Stølen 


